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Protokół nr 20/16 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 26 października 2016 r. 

 

Na ogólną liczbę 14 członków w posiedzeniu uczestniczyło 12, zgodnie z listą 

obecności. 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

1. Dariusz Domasiewicz 

2. Tadeusz Zaremba 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani Elżbieta 

Rabczyńska  - Przewodnicząca Komisji. Przedstawiła następnie  proponowany 

porządek posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i  przyjęła następujący porządek. 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Dyskusja nad projektem sprawozdania   w sprawie przeprowadzonej kontroli w 

zakresie realizacji projektu „Stop wykluczeniu cyfrowemu” w mieście Łomża.  

3. Sprawy różne. 
 

Ad. 1 
 

      Przewodnicząca poprosiła o uwagi do Protokołu Nr 19/16. 

 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do Protokołu i przyjęli go.  
 

Ad. 2 
 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu  przypomniała, że  na poprzednim 

posiedzeniu radni otrzymali projekt sprawozdania z Kontroli, postanowiono jednak, że 

Komisji potrzebna jest jeszcze informacja w zakresie realizacji zawartego 

porozumienia z wykonawcą, a w szczególności zrealizowanej trzeciej rury i roszczenia 

względem niej wykonawcy. W tym zakresie skierowano pismo do Prezydenta o 

wyjaśnienie i Prezydent pismem z 12 października  b.r. przekazał informację, która jest 

uzupełnieniem do sprawozdania z kontroli projektu „Stop wykluczeniu cyfrowemu”, 

następnie zacytowała treść odpowiedzi.  Dodała, że analizowała materiały, które 

dotyczyły tego zagadnienia i nie spotkała dokumentów, z których wynikałoby 

roszczenie ELTEL w kwocie 300 – 330 tys. zł. Sądziła, że być może komisja nie 

posiada wszystkich dokumentów, ale posiadając  wyjaśnienia od Prezydenta, Komisja 

może przyjąć to do   projektu sprawozdania. Zwróciła uwagę, że znalazło się to już w 

przekazanym radnym projekcie sprawozdania, prosi więc o uwagi do proponowanej 

treści sprawozdania. Podkreśliła, że jest to ostateczny projekt, co do którego prosi o 

uwagi i za zgoda Komisji po naniesieniu wniesionych uwag, chciałaby ten projekt 
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przekazać Prezydentowi, aby odniósł się do  niego, a następnie projekt ten zostanie 

przekazany na sesje, aby Rada odniosła się do ustaleń Komisji. Proponuje, aby uwagi 

radni zgłosili do 3 listopada drogą elektroniczną. Dodała, że komisja z tym tematem 

powinna wyrobić się do 17 listopada, ponieważ 17 listopada jest planowane 

posiedzenie Komisji, a sesja 30 listopada i chciałaby ten materiał przekazać na sesję.  

 Komisja propozycje Przewodniczącej przyjęła.  

Ad. 3 

 W sprawach różnych głos zabrał radny Łukasz Kacprowski zwracając uwagę, 

że zgłaszał do planu pracy Komisji punkt dotyczący zatrudniania nauczycieli, jednak w 

związku z planowaną reformą oświaty chce punkt ten wycofać.  

 Komisja wniosek radnego Kacprowskiego w wyniku głosowania 112 glosami za 

przyjęła. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

         Przewodnicząca  Komisji 

 

              Elżbieta Rabczyńska 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 

 

 

 

 

 

 

 


